

四季農莊一日遊 (PTA_2122_05)

本會為讓家長與子女聯繫親子感情，將會舉行「四季農莊：小農夫農耕體驗、馬灣公園彩虹牆、東灣泳灘及自助餐一日遊」，歡迎各位家長攜同 貴子弟出席。有意參加者，請於二零二二年七月二十日或之前，將填妥的回條連同費用一併交班主任辦理。有關詳情臚列如下：

日期：2022年7月31日(星期日)

時間：上午8時45分至下午5時

集合地點：本校操場

行程：小農夫農耕體驗、馬灣公園彩虹牆、東灣泳灘及自助餐

對象：學生、家長及其直系親屬、老師

費用：自助餐每位\$80、清真食物每位\$40(清真食物將由本會另行提供)

大小同價(餘款由本會津貼)

備註：根據旅行社要求，12歲或以上參加者於當天上旅遊巴及進入食肆時**必須**掃描「安心出行」二維碼，未能符合香港疫苗通行證要求(詳情請閱附件)的參加者不能參與活動。請各位參加者報名前確認符合相關要求。

如對上述活動有任何疑問，歡迎致電 2461 0304 與鄧顯龍主任查詢。

此致
各位家長

明愛屯門馬登基金中學家長教師會
主席 Mr. Deynu Joel 謹啟

二零二二年七月八日

✂

回條 (通告 PTA_2122_05)

(請於2022年7月20日或之前交回 貴子弟的班主任)

敬覆者：本人已知悉 貴會舉行四季農莊一天遊，並將

* 會 參加是次活動，參加人數如下：

家長及直系親屬人數：_____

學生人數：_____

共銀：\$ _____

參加者資料 (購買保險 用途)	姓名	與學生關係	年齡	身份証最後4個 字(包括括號內數 字)	如選清真食 物，請以“√”號 表示
1					
2					
3					
4					

不會 參加是次活動。

(* 請於適當位置加上“√”號。)

此覆
明愛屯門馬登基金中學家長教師會

中_____班_____號 學生：_____

家長簽署：_____

家長姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：_____

Address : 3 Wong Yin Street, Tuen Mun, N.T.

Tel : 2461 0304

8 July 2022

Dear Parents / Guardians,

One Day Tour to Four Seasons Farm (PTA_2122_05)

A one day tour to “Four Seasons Farm: Farming Experience, Ma Wan Rainbow Wall, Tung Wan Beach and buffet lunch has been planned by the Parent-Teacher Association of the school to foster parent-child relationships. The details are shown as below:

- Date : 31 July 2022 (Sunday)
 Time : 8:45 a.m. – 5:00 p.m.
 Reporting Venue : School Playground, CTM
 Itinerary : Ma Wan Rainbow Wall, Tung Wan Beach and buffet lunch
 Participants : Students, their siblings and parents, and teachers
 Fees : Cafeteria Food \$80 per person, Halal Food \$40 per person (Halal Food will be offered by the association.), for both children and adults (The balance will be subsidized by the PTA)
 Remarks : According to the requirements of the travel agency, participants aged 12 or above must scan the "Leave Home Safe" QR code when boarding the coach and entering the restaurant on the same day. Participants who do not meet the requirements of the Hong Kong Vaccine Pass (please refer to the attachment for details) cannot participate in the activity. Please confirm that you meet the relevant requirements.

For enquiries, please contact the teacher-in-charge Mr. Tang Hin Lung (PTA).
 Thank you for your attention.

Mr. Deynu Joel
 Chairperson of Parents and Teachers Association

✂

Reply Slip (PTA_2122_05)

(Please sign and return on or before 20 July 2022 to the class teacher.)

Dear Madam,

I acknowledge the notice on ‘One Day Tour to Four Seasons Farm’, and I

* will join the event with the following number of participants:

No. of Parents and Siblings : _____ No. of Students : _____
 Total Fees : _____

Full Name of Participants (for arrange insurance only)		Name	Relationship	Age	The last 4 no. of ID card (including the numbers in brackets)	Please put a tick if halal food selecting.
	1					
2						
3						
4						

will not join the event..
 (*Please put a tick in the appropriate box.)

Name and Class of Student : _____ ()
 Signature of Parent/Guardian : _____
 Name of Parent/Guardian : _____
 Contact No. : _____
 Date : _____